

ပထမအကြိမ်ရှမ်းပြည်နယ်လွှတ်တော် သတ္တမပုံမှန်အစည်းအဝေး ဒုတိယနေ့(၁၀. ၉. ၂၀၁၃)
ရက်နေ့တွင် ကျောက်မဲမြို့နယ်မဲဆန္ဒနယ်အမှတ်(၁) ပြည်နယ်လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ်
ဦးစိုင်းခမ်းကျော် တင်သွင်းသည့် အဆိုဆိုင်ရာ ဆောင်ရွက်ချက်များ

ဥက္ကဋ္ဌ။ အစီအစဉ်(၁၄)ဖြစ်ပါတယ်။ ကျောက်မဲမြို့နယ် မဲဆန္ဒနယ်အမှတ်(၁)မှ ဦးစိုင်းခမ်းကျော်က အဆိုကို တင်သွင်းဖို့ ဖြစ်ပါတယ်။

ဦးစိုင်းခမ်းကျော်၊ ကျောက်မဲမြို့နယ်မဲဆန္ဒနယ် အမှတ်(၁)။ လေးစားအပ်ပါသော ရှမ်းပြည်နယ်လွှတ်တော် ဥက္ကဋ္ဌကြီးနှင့် လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ်များအားလုံး ကိုယ်စိတ်နှစ်ဖြာ ကျန်းမာချမ်းသာ ကြပါစေကြောင်း ဆုမွန်ကောင်းတောင်းရင်း နှုတ်ခွန်းဆက်သအပ်ပါတယ်။

ကျွန်တော်ကတော့ ကျောက်မဲမြို့နယ် မဲဆန္ဒနယ်အမှတ်(၁)မှ ရှမ်းပြည်နယ်လွှတ်တော် ကိုယ်စားလှယ် ဦးစိုင်းခမ်းကျော် ဖြစ်ပါတယ်။ ကျွန်တော်တင်သွင်းမယ့် အဆိုကတော့ ရှမ်းပြည်နယ်အတွင်း ဖမ်းဆီးရသည့် သစ်ခွဲသားများကို ရှမ်းပြည်နယ်အစိုးရအား လုပ်ပိုင်ခွင့်အပ်နှင်း၍ ရောင်းရငွေများကို ရှမ်းပြည်နယ်အစိုးရ ဘတ်ဂျက်သို့ပေးသွင်းနိုင်ရန် အဆိုပဲဖြစ်ပါတယ်။

လေးစားအပ်ပါသော လွှတ်တော်ဥက္ကဋ္ဌကြီးခင်ဗျား။ ကျွန်တော်တို့ ရှမ်းပြည်နယ်ဟာ အဖိုးတန်သစ် အမြောက်အများထွက်ရှိတဲ့ ပြည်နယ်ဖြစ်ပါတယ်။ သစ်ခွဲသားများ ထုတ်လုပ်ခြင်း၊ ပြည်တွင်းအသုံးပြုရန် ဖြန့်ဖြူးခြင်း၊ နိုင်ငံခြားသို့ သယ်ယူပို့ဆောင်ခြင်းများကို စီးပွားရေးလုပ်ငန်းရှင်များနှင့် ကုမ္ပဏီများမှ လုပ်ကိုင် ဆောင်ရွက်နေသည်များကိုလည်း တွေ့ရှိရ ပါတယ်။

အဲဒီလိုလုပ်ငန်းဆောင်ရွက်တဲ့နေရာမှာ နိုင်ငံတော်သို့ အခွန်ငွေများပေးဆောင်ပြီး တရားဝင် လိုင်စင် များရယူကာ ဆောင်ရွက်နေကြသော လုပ်ငန်းများရှိသကဲ့သို့ တရားမဝင် သစ်ခိုးခတ်မှုများ ထုတ်လုပ်မှုများ၊ မှောင်ခိုသယ်ယူခြင်းများလည်း တွေ့ရှိနေရပါတယ်။

သစ်များကို တရားမဝင် စည်းမဲ့ကမ်းမဲ့ထုတ်သောကြောင့် သစ်တောများ ပြုန်းတီးခြင်း၊ သဘာဝ ပတ်ဝန်းကျင် ပျက်စီးခြင်း၊ ရာသီဥတုဖောက်ပြန်ခြင်း၊ လမ်းတံတားပျက်စီးခြင်းများကို ဒေသခံပြည်သူများသာ ခံစားနေကြရပါတယ်။ ၎င်းဒေသခံ ပြည်သူများရဲ့ နစ်နာမှုများ၊ ဆုံးရှုံးမှုများကို ဒေသဖွံ့ဖြိုးရေး လုပ်ငန်းများဖြင့် ပြန်လည်ဖြည့်ဆည်းပေးနိုင်ရန်အတွက် ပြည်နယ်အစိုးရ ဘတ်ဂျက်များတောင့်တင်း ခိုင်မာစွာ စုဆောင်းထားရှိရန် အလွန်အရေးကြီးပါတယ်။

ဤကဲ့သို့သောအဆိုကို ပထမအကြိမ်ရှမ်းပြည်နယ်လွှတ်တော် စတုတ္ထပုံမှန်အစည်းအဝေးတွင် နမ့်ခမ်းမြို့နယ် မဲဆန္ဒနယ်အမှတ်(၁)မှ ရှမ်းပြည်နယ်လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ် ဦးစိုင်းတင်ဦးမှလည်း တင်သွင်း ခဲ့ပြီး ဖြစ်ပါတယ်။

ရှမ်းပြည်နယ်လွှတ်တော်မှ အဆိုကို မှတ်တမ်းတင်ထားပြီး ဖြစ်ပါတယ်။ သို့သော်လည်း ယခုအခါ တိုးတက်ပြောင်းလဲလာသော နိုင်ငံရေးဖြစ်စဉ်များကြောင့်လည်းကောင်း၊ နိုင်ငံတော်သမ္မတကြီး၏ မိန့်ခွန်း ပါလမ်းညွှန်မှုများကို မှီငြမ်း၍လည်းကောင်း၊ ဤအဆိုကို ဆွေးနွေးအတည်ပြုနိုင်ရန် ထပ်မံတင်သွင်းရခြင်း ဖြစ်ပါတယ်။

သို့ဖြစ်ပါ၍ ရှမ်းပြည်နယ်အတွင်း ဖမ်းဆီးရမိသော သစ်ခွဲသားများကို ရှမ်းပြည်နယ်အစိုးရအား လုပ်ပိုင်ခွင့်အပ်နှင်း၍ ရောင်းရငွေများကို ရှမ်းပြည်နယ်အစိုးရဘတ်ဂျက်သို့ ပေးသွင်းနိုင်မည်ဆိုလျှင် ဒေသခံ ပြည်သူများ၏ ကျန်းမာရေး၊ ပညာရေး၊ လူမှုရေးဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေး ကိစ္စအဝဝကို ဆောင်ရွက်ပေးနိုင်မည် ဖြစ်ပါကြောင်းအဆိုကို တင်သွင်းအပ်ပါတယ်။ ကျေးဇူးတင်ပါတယ်။

ဥက္ကဋ္ဌ။ အဆိုကို ထောက်ခံမယ့် ကိုယ်စားလှယ်ရှိပါက ဆက်လက်ဆောင်ရွက်ပါ။

ဦးစိုင်းဝင်းမြတ်ဦး၊ မိုင်းတုံမြို့နယ်မဲဆန္ဒနယ် အမှတ်(၂)။ ဦးစိုင်းခမ်းကျော်၊ ကျောက်မဲ မြို့နယ်မဲဆန္ဒနယ်အမှတ်(၁)၏ အဆိုကို ထောက်ခံပါတယ်ခင်ဗျား။

အဆိုကို ပြည်နယ်လွှတ်တော်က လက်ခံ ဆွေးနွေးရန် မသင့်ကြောင်း ဆုံးဖြတ်ပါက ယင်းအဆိုကို လက်ခံဆွေးနွေးရန် မသင့်ကြောင်း ဥက္ကဋ္ဌက ကြေညာခြင်း။ (သို့မဟုတ်)အဆိုကို လက်ခံဆွေးနွေးရန်ဆုံးဖြတ်ပါက ဆွေးနွေးလိုသည့် လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ်များရှိလျှင် အမည်စာရင်းတင်သွင်းနိုင်ကြောင်း ဥက္ကဋ္ဌက ကြေညာခြင်း။

ဥက္ကဋ္ဌ။ ပြည်နယ်လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ်များ ခင်ဗျား။ ဦးစိုင်းခမ်းကျော် တင်သွင်းသော အဆိုကို လွှတ်တော် ကိုယ်စားလှယ်တစ်ဦးက ထောက်ခံသွားပါတယ်။ အဆိုမှာ ရှမ်းပြည်နယ်အတွင်း ဖမ်းဆီးရသည့် သစ်ခွဲသားရောင်းရငွေများကို ရှမ်းပြည်နယ်အစိုးရအဖွဲ့ ရန်ပုံငွေအဖြစ်ပေးသွင်းရန် ဖြစ်ပါတယ်။

ယခုအဆိုကို လက်ခံဆွေးနွေးရန် သင့်/မသင့် လွှတ်တော်ရဲ့ ဆန္ဒကိုရယူပါမယ်။ ၎င်းအဆိုကို လက်ခံဆွေးနွေးရန် လွှတ်တော်က သဘောတူပါသလားခင်ဗျား။

[သုံးကြိမ်တိုင်တိုင်မေးပါသည်။လွှတ်တော်က သဘောတူပါသည်။]

အဆိုကို လက်ခံဆွေးနွေးရန် သဘောမတူသည့် ကိုယ်စားလှယ်ရှိပါသလားခင်ဗျား။ အဆိုကို လက်ခံဆွေးနွေးရန် သဘောမတူတဲ့ ကိုယ်စားလှယ်မရှိတဲ့အတွက် ဦးစိုင်းခမ်းကျော်ရဲ့ အဆိုကို လက်ခံ ဆွေးနွေးရန် လွှတ်တော်က သဘောတူကြောင်း ကြေညာပါတယ်။

အဆိုကို ၂၀၁၃ခုနှစ် စက်တင်ဘာလ ၁၁ရက် ဗုဒ္ဓဟူးနေ့မှာ ဆွေးနွေးမှာ ဖြစ်ပါတယ်။

ဆွေးနွေးမည့် လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ်များအနေနဲ့ အစည်းအဝေးရပ်နားတဲ့အခါ ဒီကနေ့ ညနေပိုင်းမှာ ပြည်နယ်လွှတ်တော်ရုံး ဒုတိယညွှန်ကြားရေးမှူးထံ အမည်စာရင်းပေးသွင်းဖို့ ဖြစ်ပါတယ်။

ပထမအကြိမ်ရှမ်းပြည်နယ်လွှတ်တော် သတ္တမပုံမှန်အစည်းအဝေး တတိယနေ့(၁၁.၉.၂၀၁၃) ရက်နေ့တွင် အဆိုကို ပြည်နယ်လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ်များက ဆွေးနွေးခြင်း

ဥက္ကဋ္ဌ။ အမှတ်စဉ်(၁၄) ဖြစ်ပါတယ်။ ပြည်နယ် လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ်များခင်ဗျား။ ဦးစိုင်းခမ်းကျော်၊ ကျောက်မဲမြို့နယ်မဲဆန္ဒနယ်အမှတ်(၁)၏ ရှမ်းပြည်နယ် အတွင်းဖမ်းဆီးရသည့် သစ်ခွဲသားများ ရောင်းရငွေများကို ရှမ်းပြည်နယ်အစိုးရအဖွဲ့ ရန်ပုံငွေအဖြစ် ပေးသွင်းနိုင်ရန် အဆိုနှင့်စပ်လျဉ်းပြီး ဆွေးနွေး ဖို့အတွက် လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ်တစ်ဦးက အမည်စာရင်းပေးသွင်းထားပါတယ်။

ယခုအဆိုကိုဆွေးနွေးဖို့ နမ့်ခမ်းမြို့နယ် မဲဆန္ဒနယ်အမှတ်(၁)မှ ဦးစိုင်းတင်ဦးကို ဖိတ်ခေါ်ပါတယ်။

ဦးစိုင်းတင်ဦး၊ နမ့်ခမ်းမြို့နယ်မဲဆန္ဒနယ်အမှတ်(၁)။ လေးစားအပ်ပါသော ရှမ်းပြည်နယ်

လွှတ်တော်ဥက္ကဋ္ဌကြီးနှင့်တကွ ပြည်နယ်လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ်ကြီးများအားလုံးကို ဘေးဘယားဝေးကွာပြီး ရွှင်လန်းချမ်းမြေ့ကြပါစေလို့ ဆုမွန်ကောင်း တောင်းအပ်ပါတယ်။ ကျွန်တော်ကတော့ နမ့်ခမ်းမြို့နယ် မဲဆန္ဒနယ် အမှတ်(၁)မှ ရှမ်းပြည်နယ်လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ် ဦးစိုင်းတင်ဦး ဖြစ်ပါတယ်။

ကျောက်မဲမြို့နယ် မဲဆန္ဒနယ်အမှတ်(၁)မှ ပြည်နယ် လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ် ဦးစိုင်းခမ်းကျော် တင်သွင်းသော ရှမ်းပြည်နယ်အတွင်း ဖမ်းဆီးရမိသော သစ်ခွဲသားများ ရောင်းရငွေများကို ရှမ်းပြည်နယ် အစိုးရအဖွဲ့၏ဘဏ္ဍာရန်ပုံငွေအဖြစ် ပေးသွင်းရန် အဆိုကို တင်ပြဆွေးနွေးလိုပါတယ်။ လွှတ်တော် ဥက္ကဋ္ဌကြီး ခင်ဗျား။၎င်းအဆိုကို ပထမအကြိမ်ရှမ်းပြည်နယ်လွှတ်တော် စတုတ္ထပုံမှန်အစည်းအဝေး၌ တင်ပြဆွေးနွေး ထားပြီး ၎င်းအဆိုကို လွှတ်တော်မှ မှတ်တမ်းတင်ထားခဲ့ပါတယ်။

သို့ပါသော်လည်း ယခုတင်ပြထားသောအဆိုသည် ဖမ်းဆီးရမိသောသစ်များထဲ၌ သစ်ခွဲသား တစ်ခုတည်းပါတာကို တွေ့ရပါတယ်။ လွှတ်တော်ဥက္ကဋ္ဌကြီးခင်ဗျား။ ၂၀၁၃ ခုနှစ် ဩဂုတ်လ ၉ရက်၌ နိုင်ငံတော်သမ္မတသည် နိုင်ငံတော်သမ္မတအိမ်တော်ရှိ ခန်းမဆောင်တွင် ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးများ၊ တိုင်းဒေသကြီး ပြည်နယ်ဝန်ကြီးချုပ်များနှင့် တွေ့ဆုံအမှာစကား ပြောကြားရာ၌ တိုင်းဒေသကြီး၊ ပြည်နယ်များသို့ လုပ်ပိုင်ခွင့်ခွဲဝေပေးမှု မရှိဘဲ ဗဟိုမှ တိုက်ရိုက်အမိန့်ပေးကွပ်ကဲသည့် စနစ်ကျင့်သုံးနေခြင်း။

လက်အောက်သို့ လုပ်ပိုင်ခွင့်အာဏာဖြန့်ခွဲမှု မရှိခြင်း စတဲ့အားနည်းချက်များ တွေ့နေရကြောင်း၊ လုပ်ငန်းကဏ္ဍများ အဆင်ပြေချောမွေ့တိုးတက် ကောင်းမွန်အောင် ပြုပြင်ပြောင်းလဲ ဆောင်ရွက်ကြဖို့ မှာကြားခဲ့ ပါတယ်။ ဘတ်ဂျတ်ခွဲဝေသုံးစွဲရာမှာလည်း ပြည်သူများနှင့်တိုက်ရိုက်ထိတွေ့ပြီး ပြည်သူများရဲ့ လူမှုစီးပွားဘဝ တိုးတက်အောင် လက်တွေ့အကောင်အထည်ဖော် ဆောင်ရွက်ပေး နေတဲ့ တိုင်းဒေသကြီး ပြည်နယ်များရဲ့ အချိုးကို နယ်မြေ အခြေအနေနှင့် လုပ်ငန်းသဘာဝပေါ်မူတည်ပြီး ပိုမိုခွဲဝေပေးနိုင်ရေး ဆောင်ရွက်သွားကြဖို့ လုပ်ပိုင်ခွင့် ပေးနိုင်သည့်လုပ်ငန်းများအား ခွဲဝေပိုင်းခြားလုပ်ပိုင်ခွင့် ပြုရန်မိန့်မှာကြားသွားပါတယ်။

လွှတ်တော်ဥက္ကဋ္ဌကြီးခင်ဗျား။ မနေ့က ပြည်ထောင်စုရုံး ဝန်ကြီးများနှင့် တွေ့ဆုံရာတွင်လည်း ပြည်ထောင်စုနှင့် ပြည်နယ် လုပ်ပိုင်ခွင့်များကို ပြန်လည်ညှိနှိုင်းဖို့လိုကြောင်း ကိုယ့်အမြင် ကိုယ့်ရှုထောင့်များ ရှိနေပါလျှင်လည်း ဘတ်ဂျတ်များကို လုပ်ငန်း ကဏ္ဍအလိုက် ခွဲဝေပေးနိုင်မှုတို့ကို ပေါင်းစပ်လုပ်ကိုင်ဖို့လိုကြောင်း မိန့်မှာကြားသွားခဲ့ ပါတယ်။ ကျွန်တော်တို့ရဲ့ ရှမ်းပြည်နယ် မြေဧရိယာကျယ်ဝန်းပြီး သစ်တောဧရိယာမြောက်မြားစွာရှိတဲ့ ပြည်နယ် တစ်ခုဖြစ်တဲ့အတွက် သစ်တောထွက်ပစ္စည်းများလည်း အလွန်ပေါများတဲ့ ပြည်နယ်တစ်ခုဖြစ်ပါတယ်။

နိုင်ငံတော်သမ္မတမိန့်ခွန်းထဲမှာ ဗဟိုချုပ်ကိုင်မှု လျော့ချပြီး တိုင်းဒေသကြီး ပြည်နယ်အစိုးရအဖွဲ့များကို လုပ်ပိုင်ခွင့် တော်တော်များများပေးထားတာကို တွေ့နေရပါတယ်။ ပြည်နယ်လုပ်ပိုင်ခွင့်၊ ရပိုင်ခွင့်ရှိမှုသာလျှင် ပြည်နယ်အကျိုးအတွက် ပြည်နယ်ရဲ့ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်မှုအတွက် ဆထက်တပိုး ထမ်းပိုး နိုင်ဖို့လည်း အထောက်အကူ ဖြစ်စေမှာ ဖြစ်ပါတယ်။ ပြည်ထောင်စု အစိုးရကို စီမံခန့်ခွဲမှုအတွက် ဖြေလျော့စေနိုင်ပြီး ပြည်နယ်အတွက် ရပ်တည် မှုကိုခိုင်မာစေမှာ ဖြစ်ပါတယ်။

သစ်ထုတ်လုပ်မှုကြောင့် အမှန်တကယ်ထိခိုက်နစ်နာ ဆုံးရှုံးနေရသည်မှာ ဒေသခံပြည်သူလူထုများပင် ဖြစ်ပါတယ်။ ဒေသခံပြည်သူလူထုများအကျိုးအတွက် ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်မှုနှင့် လူနေမှုဘဝ သဘာဝပတ်ဝန်းကျင် ဆုတ်ယုတ်မှုတို့ကို ပြန်လည် ဖြည့်ဆည်းဆောင်ရွက်ပေးနိုင်မှုနှင့် သစ်ခိုးထုတ်မှုတို့ကို ကာကွယ်နိုင်ဖို့အတွက် အမှန်တကယ် ထိတွေ့ဆောလျင်စွာ လက်တွေ့အကောင်အထည်ဖော်ဆောင်ရွက်ပေးနိုင်ဖို့မှာ အနီးစပ်ဆုံး ဆက်စပ်မှုနှင့် ထိတွေ့မှုအများဆုံးသည် ပြည်နယ် အစိုးရအဖွဲ့ဝင်များသာဖြစ်ပါတယ်။

ဒါကြောင့်ဖမ်းဆီးရရှိရန်ပုံငွေကို ပြည်နယ်အစိုးရ၏ ဘဏ္ဍတော်ရန်ပုံငွေ အဖြစ်ပေးသွင်းသင့် ပါတယ်ခင်ဗျား။ သို့ဖြစ်ပါ၍ ကျောက်မဲမြို့နယ် မဲဆန္ဒနယ်အမှတ်(၁)မှ ဦးစိုင်းခမ်းကျော် တင်သွင်းသော ရှမ်းပြည်နယ်အတွင်း ဖမ်းဆီးရမိသော သစ်ခွဲသား ရောင်းရငွေများကို ရှမ်းပြည်နယ်အစိုးရ၏ ဘဏ္ဍာရန်ပုံငွေအဖြစ် ပေးသွင်းရန်အဆိုကို လေးလေးနက်နက် ထောက်ခံဆွေးနွေး တင်ပြအပ်ပါတယ်ခင်ဗျား။ အားလုံးကိုကျေးဇူး တင်ပါတယ်။

အဆိုနှင့် စပ်လျဉ်း၍ ရှမ်းပြည်နယ်အစိုးရအဖွဲ့ဝင်မှ ဆွေးနွေးရှင်းလင်းခြင်းနှင့် လွှတ်တော်၏ အဆုံးအဖြတ်ရယူခြင်း။

ဥက္ကဋ္ဌ။ အဆိုနှင့်စပ်လျဉ်းပြီး ပြည်နယ်အစိုးရအဖွဲ့ဝင် သက်ဆိုင်ရာဝန်ကြီးက ရှင်းလင်းဆွေးနွေးဖို့ ဖြစ်ပါတယ်။

ဦးစိုင်းအိုက်ပေါင်း၊ သစ်တောနှင့်သတ္တုဝန်ကြီး။လေးစားအပ်ပါသော ရှမ်းပြည်နယ် လွှတ်တော် ဥက္ကဋ္ဌကြီးနှင့် လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ်များ၊ ဧည့်သည်တော်များအားလုံး ကိုယ်စိတ်နှစ်ဖြာ ကျန်းမာ၊ ချမ်းသာကြပါစေလို့ ဆုတောင်းမေတ္တာပို့သရင်း ဂါရဝပြုအပ်ပါတယ်။

ကျွန်တော်ကတော့ ရှမ်းပြည်နယ်အစိုးရအဖွဲ့ဝင် သစ်တောနှင့်သတ္တုဝန်ကြီး ဦးစိုင်းအိုက်ပေါင်းဖြစ် ပါတယ်။ ကျောက်မဲမြို့နယ်၊ မဲဆန္ဒနယ်အမှတ်(၁) ဦးစိုင်းခမ်းကျော် တင်သွင်းသည့် ရှမ်းပြည်နယ်အတွင်း ဖမ်းဆီးရမိသည့် သစ်ခွဲသားရောင်းရငွေများကို ရှမ်းပြည်နယ်အစိုးရအဖွဲ့ ရန်ပုံငွေအဖြစ် ပေးသွင်းနိုင်ရန် အဆိုနှင့်စပ်လျဉ်းပြီး တင်ပြဆွေးနွေးသွားမှာ ဖြစ်ပါတယ်။ လွှတ်တော်ဥက္ကဋ္ဌကြီးခင်ဗျား။ ကျွန်တော်တို့ ရှမ်းပြည်နယ်မှာ ၂၀၁၁-၂၀၁၂ ဘဏ္ဍာရေးနှစ်တွင် တရားမဝင် သစ်ဖော်ထုတ်ဖမ်းဆီး ရမိမှုမှာတန်ပေါင်း (၄၇၉၀. ၃၄၁၇)တန် ဖြစ်ပါတယ်။

၂၀၁၂-၂၀၁၃ခုနှစ် ဘဏ္ဍာရေးနှစ်အတွင်း တရားမဝင် သစ်ဖော်ထုတ်ဖမ်းဆီး ရရှိမှုမှာ စုစုပေါင်းတန် ပေါင်း (၇၆၈၉. ၉၇၄၇)တန် ဖြစ်ပါတယ်။ ၂၀၁၃-၂၀၁၄ခုနှစ် ဘဏ္ဍာရေးနှစ် ဩဂုတ်လကုန်ထိ တရားမဝင်သစ် ဖမ်းဆီး ရရှိမှုမှာ ရှမ်းပြည်နယ်စာရင်းချုပ်အနေဖြင့် (၁၀၁၀. ၆၂၂)တန် ဖမ်းဆီးရမိပြီးဖြစ်ပါတယ်။ ဒါကြောင့် ရှမ်းပြည်နယ် အစိုးရ သက်တမ်း (၂၉)လတာကာလအတွင်းမှာ တရားမဝင် ဖမ်းဆီးရမိသော သစ်တန် စုစုပေါင်း (၁၃၄၉၀. ၉၃၈၄)တန်ဖြစ်ပါတယ်။

ယခုအခါပြည်ထောင်စုအစိုးရမှ လုပ်ပိုင်ခွင့်နှင့် တိုင်းဒေသကြီး(သို့မဟုတ်)ပြည်နယ်များ လုပ်ပိုင်ခွင့် ဘတ်ဂျတ် ခွဲဝေမှုအရ ပြည်ထောင်စုဘတ်ဂျတ်ထဲတွင် ထည့်သွင်းရမည့် သစ်အမျိုးအစားဟာ (၅၆)မျိုးသာ ရှိပါတယ်။ တိုင်းဒေသကြီးနှင့် ပြည်နယ်အစိုးရဘတ်ဂျတ်ထဲ ထည့်သွင်းရမည့် သစ်အမျိုးအစား ပေါင်းမှာ (၁၀၄)မျိုး ရှိပါတယ်။ ဥက္ကဋ္ဌကြီးခင်ဗျား။ ၂၀၀၈ ဖွဲ့စည်းပုံအခြေခံဥပဒေ ဇယား(၅)၊ အပိုဒ်(၁၂)(က)အရ ကျွန်းနှင့် သတ်မှတ်သောသစ်မာများမှအပ ကျန်သစ်များပေါ်တွင် ကောက်ခံသည့်အခွန်များ တိုင်းဒေသကြီး (သို့မဟုတ်) ပြည်နယ်များမှ ကောက်ခံရမည့် အခွန်စာရင်းအမည် ပြဋ္ဌာန်းထားရှိပါတယ်။

ဒါကြောင့်ဦးစိုင်းခမ်းကျော်တင်သွင်းတဲ့ အဆိုတွင် ရှမ်းပြည်နယ်အတွင်း ဖမ်းဆီးရမိသော သစ်ခွဲသား များအားလုံးကို ရှမ်းပြည်နယ်အစိုးရအား လုပ်ပိုင်ခွင့်ပေးပြီး ရှမ်းပြည်နယ်အစိုးရ၏ ဘတ်ဂျတ်ထဲတွင် ထည့်သွင်းသင့်ပါကြောင်းဆွေးနွေး တင်ပြအပ်ပါတယ်။ သို့သော်ယင်းအဆိုနှင့် ပတ်သက်၍လွှတ်တော် ဥက္ကဋ္ဌကြီးမှ လွှတ်တော် ရဲ့အတည်ပြုဆုံးဖြတ်ချက်ကို ရယူပေးနိုင်ပါရန် လေးစားစွာ တင်ပြအပ်ပါသည်။ အားလုံးကျေးဇူးတင်ပါတယ်။

ဥက္ကဋ္ဌ။ ပြည်နယ်လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ်များခင်ဗျား။ ဦးစိုင်းခမ်းကျော်တင်သွင်းတဲ့အဆိုကို သက်ဆိုင်ရာဝန်ကြီးကလည်း သဘောတူတဲ့အနေနဲ့ ဆွေးနွေးပြီးဖြစ်ပါတယ်။

ဒါကြောင့်မို့ ဦးစိုင်းခမ်းကျော်၊ ကျောက်မဲမြို့နယ် မဲဆန္ဒနယ် အမှတ်(၁)၏ ရှမ်းပြည်နယ်အတွင်း ဖမ်းဆီးရမိသည့် သစ်ခွဲသား ရောင်းရငွေများကို ရှမ်းပြည်နယ်အစိုးရအဖွဲ့ ရန်ပုံငွေအဖြစ် ပေးသွင်းရန် အဆိုနှင့် စပ်လျဉ်းပြီး လွှတ်တော်ရဲ့ ဆန္ဒကို ရယူပါမယ်။

ဒီအဆိုနှင့် ပတ်သက်လို့ လွှတ်တော်မှ အတည်ပြုရန် သဘောတူပါသလားခင်ဗျား။ [သုံးကြိမ် တိုင်တိုင် မေးမြန်းပါသည်။ လွှတ်တော်က အတည်ပြုပါသည်။] လွှတ်တော်မှ သဘောတူပါသဖြင့် ဤအဆိုကို အတည်ပြုကြောင်း ကြေညာပါတယ်။